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ROMÁNIA 

HARGITA MEGYE 

GYERGYÓÚJFALU KÖZSÉG HELYI TANÁCSA 

 

Ikt. Szám: 479/2021 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 
 Jelen jegyzőkönyv a 2021. február 5-én 19 órai kezdettel tartott, rendkívüli 

tanácsülés alkalmával került felvételre.  

Az üléselnök megállapította, hogy a Helyi Tanács összehívása a Közigazgatásról 

Törvénykönyről szóló, 57/2019-es Sürgősségi Kormányrendelet 133-as cikkelyének 

előírásai szerint, a 2021/38-as számú Polgármesteri rendelkezés értelmében került 

összehívásra, határozatképes. 

Az ülésen a következő tanácsosok vesznek részt: 

1. Bartalis Csaba 

2. Elekes József 

3. Elekes Szabolcs 

4. Gál Katalin 

5. Gergely Róbert 

6. Jakab Attila 

7. Kovács Attila 

8. Kovács Ernő 

9.Mihálydeák Ervin 

10. Molnár Rita 

11. Szabó Ágoston Attila 

 

A gyűlésről igazoltan hiányoznak Bálint István, Marthy Barna és Kovács Levente 

tanácsos urak.  

A gyűlésen jelen van Kovács Ileana Éva, a község jegyzője a Polgármesteri 

Hivatal részéről, valamint Elekes-Köllő Angéla, jegyzőkönyvvezető. A tanácsülés teljes 

egészében hangfelvételre kerül. A gyűlés magyar nyelven zajlik.  

Az üléselnök, Bartalis Csaba tanácsos úr, miután megállapította, hogy a 

tanácsülést a törvényi előírásoknak megfelelően hívták össze, üdvözli a jelenlévőket és 

megnyitja Gyergyóújfalu Község Tanácsának rendkívüli ülését. 

Az írásos meghívó alapján ismerteti a tárgyalandó napirendi pontokat: 

1. Határozattervezet átjárási szolgalom jóváhagyására egyes, Gyergyóújfalu Község 

közvagyonát képező területekre, amelyek a CRH CIMENT ROMANIA 

vállalatnak szükségesek a kitermelési területei eléréséhez 

2. Határozattervezet a 91/2020-as, a 2021-es évi helyi adók és illetékek 

megállapításáról szóló Határozat módosítására 
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Az ülésvezető szavazásra bocsátja a napirendi pontokat és kéri, hogy aki 

elfogadja az szóban jelezze. A napirendi pontot a Képviselő Testület 11 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül fogadta el.  

 A gyűlés a napirendi pontok tárgyalásával folytatódik:  

 

1. Határozattervezet átjárási szolgalom jóváhagyására egyes, Gyergyóújfalu 

Község közvagyonát képező területekre, amelyek a CRH CIMENT 

ROMANIA vállalatnak szükségesek a kitermelési területei eléréséhez 

Egyed József: A bánya vezetősége beperelte a környezetvédelmi díjat, amit a tanács 

kiszabott, azzal az indokkal, hogy a tanács önkényesen állapította meg a díjat és nem 

mérette fel előzetesen, hogy a cég milyen károkat okoz. Viszont törvény szerint a bánya, 

ha nem a saját területén fejti ki a tevékenységét, köteles bejárati útvonalat bérelnie a 

tanácstól. Egyeztetésre hívtuk a bánya vezetőségét és abban egyeztünk meg, hogy 

eltöröljük a környezetvédelmi díjat, a bejárati út bérlésére pedig annyi bért fizetnek, 

mint amennyi adót kellene fizetniük a területekért, amin kifejtik a tevékenységet és 

elállnak a pertől, amit a környezetvédelmi díj ellen indítottak. 

Kovács Attila: A gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet. 

Kovács Ernő: A mezőgazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet. 

Bartalis Csaba ülésvezető: Valakinek kérdése, hozzászólása van-e? Nincs. Megkérem 

a Helyi Tanácsot, hogy szavazzon. Ki van amellett, hogy ebben a formában elfogadjuk a 

határozattervezetet? A Helyi Tanács 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 

nélkül elfogadta a határozattervezetet. 

 

1. Határozattervezet a 91/2020-as, a 2021-es évi helyi adók és illetékek 

megállapításáról szóló Határozat módosítására 

Egyed József: Ezzel a határozattal visszamondjuk a környezetvédelmi díjat.  

Kovács Attila: A gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet. 

Kovács Ernő: A mezőgazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet. 

Bartalis Csaba ülésvezető: Valakinek kérdése, hozzászólása van-e? Nincs. Megkérem 

a Helyi Tanácsot, hogy szavazzon. Ki van amellett, hogy ebben a formában elfogadjuk a 

határozattervezetet? A Helyi Tanács 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 

nélkül elfogadta a határozattervezetet. 

 

Szabó Attila Ágoston: Az iskola vezetősége jelezte, hogy a Környezetvédelmi 

minisztérium honlapján van egy csomó pályázat iskolák szigetelésére és egyéb 

fejlesztésekre. 

Egyed József: Igen, tudunk róla, csak az a bajunk, hogy nekünk ilyen munkálatokra 

nincs előkészített tanulmányunk és amíg nincs költségvetésünk, addig ezt meg sem 

tudjuk rendelni, mert nincs rá megbízatás és pénz sem. 

 

Bartalis Csaba: Valakinek kérdése, hozzászólása még van-e? Nincs. Akkor az ülést 

ezennel berekesztem.  
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Ülésvezető elnök         Jegyző 

    Bartalis Csaba            Kovács Ileana Éva 
 

 Jegyzőkönyvvezető:  

           Elekes-Köllő Angéla 


